
 

  

  

Rozšiřujeme prostory Majáku 
 

 

 

Krásné zimní počasí společně s přívaly 

sněhu na přelomu března a dubna nám 

umožnilo rozšířit klubové prostory. Jak 

je to možné? Dozvíte se dále :-) 

 

 

 

 

 

 

Mnohým ustavičné sněžení na konci března a 

začátku dubna už leze na nervy, my v 

Majáku jsme naopak rádi. To “bílé svinstvo” 

nám totiž umožnilo rozšířit klub, a to hned 

o další dvě místnosti! Začalo to nápadem 

postavit na zahradě sněhuláka. Zdálo by se, 

že i děti musí být sněhem už 

znechuceny...omyl! 

 

 

 

 

 

 

Majákovští se nápadu hned chytli, a už se na 

zahradě vršila velká hromada sněhu. Když už 

máme hromadu sněhu, co takhle udělat iglu?  

 

 

 

 

 

 



 Jedni nosili sníh, druzí uplacávali, 

další dlabali otvor. Jelikož jsme 

vyštrachali jenom jednu velkou lopatu a 

dvě menší lopatky, museli jsme trochu 

improvizovat a na nošení sněhu se využil 

i velký hrnec a dva plastové podnosy. 

Práce šla pěkně od ruky, a tak jsme se 

stihli i koulovat.  

 

 

 

 

Další den novostavbu 

obsadily holky, které v 

čele s tetou Erikou obydlí 

postupně zkrášlily, 

vybavily nábytkem a 

posezením. No uznejte, 

taková idylka: posezení v 

útulném sněhovém domku, 

podává se teplý čaj a 

sušenky, za okýnkem 

kvetou květiny (samozřejmě papírové), uprostřed hoří 

svíčka... Kluci nezaháleli a začali budovat opodál své 

království. Využili jsme starý pahýl, kolem kterého 

se nakupily tuny sněhu, pak už se jen dlabalo a 

hloubilo.  

 

 

A tak vznikly další dvě 

místnosti klubu Maják - dívčí 

salónek a bunkr pro kluky. 

Přestože je pravděpodobné, 

že nové místnosti nevydrží 

moc dlouho, užili jsme si při 

jejich budování spoustu 

legrace :-). 

 

 

 

 



Setkání otců s dětmi na Šumbarku 
 

 

  

 Ve dnech 5. - 7. dubna 

2013 se ve středisku Šumbark 

uskutečnilo tradiční setkání otců  

s dětmi a přátel, označovanými 

„Hadinkáři“. Jsou to otcové  

a přátelé, kteří jezdili na 

salesiánské chaloupky, víkendy, 

tábory s bratry kněžími Janem  

a Václavem Hurníky, otcem Pavlem 

Kuchařem, nebo jejich příznivci. 

Tradičně se scházejí na jaře a na 

podzim, a to buď na základně Hadinka v Oderských vrších (odkud pochází 

název Hadinkáři, kdy jsme v letech 1991-1997 navštěvovali tuto základnu), 

nebo na Orlím hnízdě ve Pstruží. 

 

 Letos na jaře jsme měli 

domluvené Orlí hnízdo, ale z důvodů 

nepříznivého počasí (mnoho sněhu)  

a pro velký zájem účastníků, jsme 

museli narychlo změnit místo pobytu. 

Díky vstřícnému kroku vedení střediska 

mohla proběhnout tato akce  

v prostorách pobočky Havířov – 

Šumbark. Začali jsme se scházet  

v pátek večer a o půl osmé jsme měli  

v místním kostele sv. Jana Boska zahajovací mši svatou. Potom následovala 

večeře, a jak už bývá zvykem, po 

ní rukodělné práce. Tentokrát 

jsme pracovali s Fimo hmotou, 

odlévali sádrové odlitky a vyráběli 

z korálků. Fimo mělo velký úspěch 

pod vedením odborníků ze 

střediska Eriky a Pavla, který 

také jezdil na Hadinku. Dílničky 

končily kolem půl druhé v noci, kdy 

tatínkové ještě dopékali výrobky  

z fima.  



 

  

 

 Sobotní den jsme zahájili ranní 

modlitbou v kostele. Po modlitbě byla 

snídaně a po ní jsme využili prostory 

střediska k dalšímu programu. 

Někteří byli v herně. Velký zájem byl 

hlavně o dílnu, kde pan Jirka Škrda  

a Martin Oravčík pomáhali vyrábět ze 

dřeva různé výrobky - srdíčka, kříže i dinosaury. Po vydatném obědě 

následoval odpočinek a po něm hry v tělocvičně.  

 

 

 Nejprve hrály proti sobě 

florbal děti, ale i tatínkové čekali 

netrpělivě za mantinelem na svou 

příležitost zahrát si. Kolem páté 

hodiny byla v kostele mše svatá, 

při které jsme poděkovali za dar 

kněžství bratrů Jana a Václava 

Hurníků, v předvečer 29. výročí 

svěcení na kněze. Po večeři byla 

možnost posedět v jídelně při 

dobré muzice, nebo využít 

tělocvičnu a zahrát si vybíjenou.  

 

 V neděli ráno jsme se 

zúčastnili farní mše v kostele. Po 

snídani jsme se sbalili, uklidili 

středisko a rozjeli se domů. Co na 

závěr? Myslím, že se setkání 

povedlo díky mnohým lidem, kteří 

se podíleli na tvorbě programu. 

Poděkování patří skvělému týmu 

kuchařů - manželům Růžičkovým  

a Vrtalovým. Velké díky však patří 

lidem, kteří přijeli na setkání  

a obohatili ho svou účastí. Další 

setkání bude na podzim už snad na Orlím hnízdě. Nebo někde jinde? 

 



Florbalový turnaj mladších žáků  

k 20. výročí založení střediska 
 

 

 V sobotu 13.4. ráno se ve 

středisku sešlo devět družstev mladších 

žáků ( r. 2001 a mladší) v počtu 50 

hráčů k florbalovému turnaji, jež byl 

věnovaný 20. výročí založení našeho 

střediska. 

 

 

 

Turnaj začal v 9 hodin, hrálo se 

nejdříve na dvě kvalifikační skupiny, 

poté semifinálové zápasy, zápasy  

o umístěníní, o třetí a první místo. 

Celkově bylo odehráno 22 zápasů, každý 

o délce 7 minut. Na konci zápasů bylo 

vyhodnocení turnaje a první tři týmy 

byly odměněny diplomy, medailemi  

a věcnými cenami. Turnaj proběhl bez problému a v dobré atmosféře. 

VÝSLEDNÁ TABULKA:           

1. SSK Speed boys Moravská 

2.  Čínští bojovníci 

3. HC Panters 

4. Krejziwolwe 

5. FBC Orel 

6. Stonava I 

7. Majáci 

8. Azeťáci 

9. Stonava II 

 

 

 

 

 

 

 

 



Úklid zahrady Majáku 

 

 

 V srpnu loňského roku jsme 

dostali do správy velkou zahradu za 

Majákem. Od té doby již proběhly 

některé opravy a úpravy - spravil se 

plot, ořezaly některé křoviny. Ve 

čtvrtek 25.4. proběhla velká 

úklidová akce, do které se s chutí 

zapojili zaměstnanci střediska. 

 

 

 

Práce na zahradě se rozjela již před osmou 

hodinou. Do přistaveného kontejneru bylo třeba 

naložit velkou hromadu nepořádku, uklidit ze 

zahrady nařezané větve a křoviny, shrabat 

listí, vyčistit anglický dvorek a okolí budovy od 

léta shromažďovaného nepořádku - lahví, 

vysypaného skla a odpadků. Práce šla pěkně od 

ruky, jedni hrabali, druzí sbírali, ostatní nosili, 

a tak se kontejner brzy zaplnil.  

 

 

 

 

 

Kolem dvanácté hodiny naši práci 

ukončila vůně guláše linoucí se  

z klubu - čas k obědu. Zahrada nám 

pěkně prokoukla, i když práce na ní 

je ještě dost. 

 

 

  

 

 

 

 

 



Semifinále soutěže Děti fitness 
 

 Hned 3 taneční skupiny se v neděli 28. dubna 2013 zúčastnily 

semifinále soutěže Děti fitness aneb sportem proti drogám. 

  

 O postup na pražské finále 

bojovaly taneční skupiny EM.ES.HA.  

a Podfuk z pobočky Šumbark  

a taneční skupina D.F.F. z pobočky 

Město. Jako každým rokem bylo 

možno v semifinále vidět spoustu 

tanečních i sportovních celků  

z celého regionu. Všichni se prali  

o své místo jako lvi. Naše děti se 

rovněž nenechaly zahanbit.  

 

 

 V kategorii Original dynamic si 

skupina Podfuk vybojovala 4. místo  

a zajistila si postup do finále. Další dvě 

skupiny se spolu s ostatními utkaly  

v kategorii Original slow. Tou šťastnější 

byla nakonec skupina EM.ES.HA. , která 

získala po velmi těsném bodovém souboji 

2. místo a podívá se již potřetí do 

Prahy. Skupina D.F.F. obsadila pěknou  

5. příčku. 

Všem dětem gratulujeme k jejich 

úspěchům a děkujeme za skvělou 

reprezentaci našeho střediska. Všem 

postupujícím držíme palce v jejich 

bojích ve finále, které se uskuteční ve 

dnech 25.-26. května 2013 v Praze. 

 

 

 



     5. turnaj Šprtec  

  tour v Havířově- 

  Šumbarku 
 

 

V sobotu 27. 4. se do střediska 

Šumbark sjelo pět družstev v počtu 

31 hráčů na 5. turnaj Šprtec-tour, 

aby konfrontovali své síly  

a dovednosti ve stolním hokeji- šprtci.  

 

V družstvech naše středisko obsadilo 

třetí místo, v kategorii juniorů David 

Miklovič získal první a Vojta Pískala 

třetí místo, v kategorii žáků Filip 

Caránek třetí místo. Z našeho 

střediska se turnaje zúčastnilo 12 

hráčů. Turnaj proběhl v pohodové  

a přátelské atmosféře. 

 

 

Pořadí družstev:     

1.  Vsetín Jokers 

2.  B.H.C.  Dobrá 

3.  CSVČ D. Boska Havířov 

4. Future Zábřeh 

5. DDM Fontána Bohumín 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Výlet na Visalaje 
 

 Na konci dubna jsme se vypravili 

na "jarní" výlet na Visalaje.  

K dopravě jsme využili přímý ranní 

autobus z Havířova na Visalaje. Třebaže 

v Havířově už nebylo po sněhu ani 

památky, na horách tomu tak nebylo:-)  

 

 Cestou jsme museli často překonávat nástrahy 

rozblácených pěšin a tajícího sněhu, na ohřátí  

a pro radost jsme si na příhodném místě na chvíli 

rozdělali oheň a došlo také na poslední dubnové 

"lopatování" a koulování.  

 

 

 Navštívili jsme 

postupně tři horské chaty, 

kde jsme řádně provětrali 

naše peněženky a také 

zahráli pár karetních her. 

I přes jistou nevlídnost 

cest se nám podařilo vše 

nepříjemné překonat  

a prožít mnoho pěkných  

a veselých chvilek:-). 

 

 

 

 


